
Delovni utrip na Brezovici
V mesecu septembru je bil na iniciativo

SZDL sklican koordinacijski sestanek, na
katerem so bile obravnavane tekoče zadeve
KS Brezovica. Bilo je govora o sanaciji in
vzdrževanju potoka Radna, ki je sedaj v zak-
ljučni fazi. Dela so se nekoliko zavlekla,
vendar na škodo izvajalca.

tiovora je bilo tudi o varnosti v cestnem
prometu, signalizaciji, prehodih za pešce,
s poudarkom na poti, ki jih morajo predho-
diti šolarji. Splošna ugotovitev je bila, da je
še vedno mnogo neurejenega in da vozniki
motornih vozil bore malo upoštevajo preho-
de za pešce in prometne znake, zlasti na
Tržaški in Podpeški cesti. Veliko kritike je
bilo, zakaj še vedno ni svetlobnega signala
pri šoli na Podpeški cesti, kjer jo morajo
prečkati šolarji. Pred Ieti si je to križišče
ogledala komisija mestnega komiteja za pro-
met in zveze ter cestnega podjetja Ljubljane,
vendar od tega ni bilo nič. Šolo na Brezovici

obiskuje petšto otrok in je svetlobni signal.
ki-označuje prehod, nujen. Ne smemo dovo-
liti. da nas v to prisili ponovna žrtev, ki jih
na Brezovici v zadnjih letih ni malo.

Usklajen je bil tudi program med šolo in
krajevno skupnostjo o praznovanju državnih
in kulturnih praznikov ter o skupnih akcijah
za ureditev kraja in čistejšega okolja.

Konec septembra so imeli pionirji OŠ
Brezovica svojo pionirsko odredno konfe-
renco. Zadali so si domiselne in hvalevredne
naloge, ki jih tudi starejši krajani v vsakda-
njem življenju zapažamo. Napovedali so boj
kajenju, uživanju alkohola in več reda pri
vožnji z mopedi in kolesi ter upoštevanju
cestnoprometnih predpisov. Cloveka je kar
presunilo, ko je poslušal ta mladi, še ne
obremenjeni rod, s kakšno zagnanostjo in
voljo so čitali naloge, ki jih nameravajo ures-
ničiti, skupaj s svojimi mentorji-učitelji. Za-
želimo jim veliko uspeha!


